

Dementia Care

START DATE:	Monday 29th July (arrival Sunday 28th July)
DURATION:	Two weeks
CAMPUS:	Lanarkshire
STUDY PATHWAY / OPPORTUNITY FOR FURTHER STUDY:	MSc Gerontology (with Dementia Care)
CREDIT BEARING:	No
COST:	£1600 (Early bird discount of £100 if you apply before Sunday 31st March 2019)
INCLUDED:	Accommodation, Tuition, Excursions and Social Activities
VISAS:	If you are from outside the European Economic Area (EEA) and Switzerland, you can apply for a short-term study visa. Make sure you check the immigration requirements before applying (visit www.gov.uk/study-visit-visa for more details). You will receive a confirmation of booking and you should carry this confirmation with you when travelling. You can apply for a visa up to three months before your date of travel to the UK. You should get a decision on your visa within three weeks. You will need to attach an offer letter to your visa application. The offer letter is a 'Booking Complete' email, which is sent to you once you have booked and made full payment for the Summer School.

痴呆症护理

开始日期:	7月29日星期一 (7月28日星期日到达)
课程时长:	两周
校区:	拉纳克郡校区
学习途径/深造机会:	老年医学硕士 (痴呆症护理)
学分制度:	无
费用:	1600 英镑 (在 2019 年 3 月 31 日星期日之前申请, 即可享有 100 英镑的提前报名优惠)
包括:	住宿、学费、短途外出和文化交流活动
签证:	如果你来自欧洲经济区 (EEA) 和瑞士以外的国家, 你可以申请短期学习签证。

请务必在申请前查看移民要求（详情请访问 www.gov.uk/study-visit-visa）。通过在线申请，你将收到预订确认书，请按预约的时间到指定的签证处提交签证所需材料。你可以在去英国前的三个月申请签证。通常你将会在递交签证后的三周内收到关于你的签证结果。在你申请签证的时候，你需要在签证申请表上附上你的录取通知书。录取通知书是一封“预订完成”的电子邮件，一旦你预订并支付夏令营的全部学费，你就会收到这封录取通知书。

Course overview

This programme will integrate theoretical with experiential and simulated learning and be complemented with appropriate care setting visits.

This evidence and policy informed programme will support the participant to examine key knowledge, understanding and skills to develop and deliver contemporary and effective care to support the person with dementia, family and carers.

课程概况

该课程将理论与体验式的模拟学习相结合，并辅以适当的护理安排访问。这门以实证和政策为依据的课程让参加者测试自己对重点知识的掌握程度、理解和掌握为痴呆症患者、家庭成员和被护理人员提供现代的有效护理服务。

The Alzheimer Scotland Centre for Policy and Practice staff will lead this programme. This award winning team have extensive experience of education and research in dementia care. We believe that people with dementia deserve high quality care. We know that this is possible when practitioners have enhanced dementia knowledge and practical skills, and caring interventions and practice are research based and involve people with dementia, family carers and practitioners.

阿尔茨海默病的苏格兰政策和实践中心的工作人员将领衔授课。这个获奖的团队在痴呆症护理方面具有丰富的教育经验和研究经验。我们知道，当从业人员积累了一定的知识和实践技能，就能为痴呆症患者提供高质量护理。护理的介入和实践是基于研究的，它们涉及痴呆症患者，家庭护理人员 and 从业人员。

Learning outcomes

The programme includes learning about:

- Scotland's world leading approach to the lives of people affected with dementia, including family, carers and practitioners.
- Promoting and supporting the person to live well and enjoy a good quality of life throughout the condition.
- Assessing, leading and managing care that reduces distress and risk.
- Promoting person centred care to meet each person's needs

学习成果

课程内容包括：

- 苏格兰世界领先的疗法对于受痴呆症影响的人群的影响，涉及到家庭、护理人员 and 从业者。
- 为痴呆症患者提供支持，以让其过得更好并且享受美好生活。

- 评估，领导和管理护理，以减少患者的痛苦和风险。
- 提倡以人为本的护理，以满足每个人的需求。

To find out more, view the timetable or register your interest visit

www.uws.ac.uk/study/summer-schools

如果你想要了解更多信息、查看时间表或注册，请访问以下网站：

www.uws.ac.uk/study/summer-schools

UWS Summer School

UWS 夏令营

About UWS

University of the West of Scotland has origins dating back to 1897 and has around 17,000 students studying on five campuses in the UK. Our five Schools teach courses in the disciplines of Business & Enterprise; Education; Engineering, Computing & Physical Sciences; Health & Life Sciences; and Media, Culture & Society. Our largest campus is in Paisley, just outside Glasgow - Scotland's largest city.

关于西苏格兰大学

西苏格兰大学(University of the West of Scotland)的历史可以追溯到 1897 年，目前大约有 17000 名学生在英国的五个校区学习。我们的五个学院开设商企；教育；计算机、工程及物理科学；健康与生命科学；媒体、文化及社会科学等学科的专业。我们最大的校区位于佩斯利，与苏格兰最大的城市——格拉斯哥比邻。

Studying in Scotland

Scotland is an exciting place to be, with more world-class universities per head of population than anywhere else in the world; the highest rates of student satisfaction in quality of teaching in all of Britain; and Scotland's graduates have the highest rate of employment or further study in the whole of the UK1.

在苏格兰学习

苏格兰是一个让人向往的地方，它是世界上拥有最多一流大学的地区之一。学生对苏格兰的教学质量满意度在全英排名最高；苏格兰拥有全英国最高的毕业生就业率或深造率。

Weather

The weather in Scotland is temperate; expect temperatures of 15-20 degrees Celsius in the summer. It does not rain as often as you may think but it is worth bringing a rain coat and a few warm layers of clothing (especially if you are from a hot country) as the weather

can be a little unpredictable!

天气

苏格兰的气候温和，夏天的温度大概在 15-25 摄氏度。天气不会像你想象中的那么频繁下雨，但由于这里的天气较为多变且不可预测，携带一件雨衣和几件保暖的衣服过来是很有必要的（尤其是来自天气炎热的国家的学生）。

Lanarkshire Campus

Our new £110 million campus, located at Hamilton International Technology Park, opened in 2018 and our interactive and technology-rich learning spaces are up there with the most innovative in the UK.

拉纳克郡校区

我们位于汉密尔顿国际科技园的新校区于 2018 年开放，共耗资 1.1 亿英镑，我们先进的学习空间互动性强且技术含量高，在英国是最具创新性的。

Accommodation

UWS offers high-quality accommodation in single, en-suite rooms; accommodation is either on campus or within a 5-10 minute walk from your class location and other campus facilities. Some accommodation shares social space (for example, 4-6 bedrooms share a kitchen and living area), other accommodation is offered as a self-contained studio.

住宿

UWS 提供高质量的单人套房住宿选择。在校内住宿，宿舍一般位于校园内或离教室等设施步行 5-10 分钟的距离。一些宿舍为多人套间（例如，4-6 间卧室共用厨房和生活区），也有独立单间的宿舍。

Meals

Our programmes allow you to have flexibility around meals. You can choose to shop and cook for yourself in your self-catered accommodation. Alternatively we provide meal packages at our student canteen, very close to the accommodation.

用餐

我们的课程安排可以让你灵活安排用餐时间。你可以选择在自己购物，然后在宿舍做饭，也可以在离我们宿舍很近的学生食堂用餐。

Studying at UWS

All courses at UWS are taught by professionals who are experienced in their subject. Our lecturers come from all over the world and many worked in industry before joining the University, so you will be taught by people with a wide range of experiences. You will typically study five mornings and two to

three afternoons per week (around 21 hours of tuition in total), plus you will attend sessions on life and study in the UK.

就读于 UWS

UWS 的所有课程均由经验丰富的专业人士讲授。我们的讲师来自世界各地，而且有很多讲师在授课前都在相关行业工作过，你会从经验丰富的导师身上学习到行业相关的知识。每周你通常会学习五个上午和两到三个下午的课程（总共大约 21 个学时），此外，你还将参加有关英国生活和学习的课程。

Free time

The courses are designed so you will have free time in the evenings and weekends to socialise with your classmates or explore Scotland. UWS will arrange some cultural and social activities as part of your course, and we are always happy to advise and arrange visits around Scotland for you, or help you plan your trip.

空闲时间

这些课程的设计是为了让你在晚上和周末能有空闲时间与同学们交流或探索苏格兰。作为课程的一部分，我们将为你安排一些文化和社会活动作为你课程的一部分，我们很乐意为你提供参观苏格兰各地的建议和相关旅行行程安排，或帮助你去计划行程。